

## Saved By Grace

Fanny J. Crosby

*God forbid that I should glory, save in the Cross. . . .*

George C. Stabbins

arr. by Donald P. Hustad

— Galatians 6:14

1 塵世網羅我將脫掉，生前苦味永不再嘗；  
 2 地上帳棚將要衰殘，不知何時就臨前來；  
 3 信徒務要做醒等待，把燈剔亮望主快來，

1. Some day the sil-ver cord will break, And I no more as now shall sing;
2. Some day my earth-ly house will fall, I can-not tell how soon 'twill be;
3. Some day, when fades the gold-en sun Be-neath the ro-sy tint-ed west,

1 靈魂升天何等榮耀，在父家裡歡喜頌揚！  
 2 來生住處救主預備，在父家裡享福完全。  
 3 天門大開救主領導，在祂足前感謝崇拜。

1. But oh, the joy when I shall wake With-in the pal-ace of the King!
2. But this I know my All in All Has now a place in heav'n for me.
3. My bless-ed Lord will say, "Well done!" And I shall en-ter in-to rest.

我必要見主面對面，永遠歌唱救我恩典；  
 And I shall see Him face to face, And tell the sto-ry—Saved by grace;

我必要見主面對面，永遠歌唱救我恩典。  
 And I shall see Him face to face, And tell the sto-ry—Saved by grace.